

Snub Cube is an unorthodox musical communication between pianist Nikola Kołodziejczyk and vibraphone player Bartek Pieszka. They are challenging musical space that ranges from cold northern Scandinavian borders to warm and welcoming Polish traditions, taking Bach, Corea, Metheny and Mehldau in a crossfire of inquiries. Consider it as a battle of two distinctive individualities:

Snub Cube steht für die unorthodoxe Kommunikation zwischen dem Pianisten Nikola Kołodziejczyk und dem Vibraphonisten Bartek Pieszka. Sie bewegen sich im aufregenden musikalischen Raum zwischen der kühlen skandinavischen Grenze und warmen, herzlichen polnischen Traditionen und beziehen Bach, Corea, Metheny und Mehldau in ihre Ausflüge mit ein. Ihr Spiel kann man als Wettstreit zweier starker musikalischer Persönlichkeiten auffassen:

Nikola Kołodziejczyk - composer, pianist, born in 1986 in Kraków, already got international attention as one of 15 pianists performing in Montreux with their solo programme on Montreux Jazz Festival Competition. Winner of several prizes in Poland, recipient of Berklee World Scholarship Tour, his music appeared in several short films across the Europe.

Nikola Kołodziejczyk - Komponist und Pianist, 1986 in Krakau (Kraków) geboren, machte beim Jazz-Festival von Montreux als einer von 15 Wettbewerbern als Solo-Pianist auf sich aufmerksam. Er gewann mehrere Preise in Polen, ist Gewinner der Berklee World Scholarship Tour und schrieb die Musik zu mehreren europäischen Kurzfilmen.

Bartek Pieszka - composer, vibraphonist, born in 1985 in Gliwice also can show a number of trophies making himself known with energetic, very fluid style. He played with such jazz personae as Jerzy Milian and Nippy Noya.

Bartek Pieszka - Komponist und Vibraphonist, 1985 in Gleiwitz (Gliwice) geboren, kann ebenfalls einige musikalische Trophäen aufweisen, die ihn als energiegelahenden, sehr flüssig spielenden Musiker ehren. Er arbeitete u.a. mit Jazzmusikern wie Jerzy Milian und Nippy Noya.

For more information consider visiting

<http://snubcube.pl> Snub Cube web site

<http://nikola.fe.pl> - Nikola's web site